

|   |   |   |
|---|---|---|
| <b>Bestyrelsesmøde</b>  |   | <b>Dato:</b> 05.09.2017<br><b>Tid:</b> Kl. 18:00<br><b>Sted:</b> Ea |
| <b>Deltagere:</b>   | <b>Formand:</b> Marianne Frisk Jensen (Mimse)<br><b>Næstformand:</b> Anders Sommer (AS)<br><b>Sekretær:</b> Pia Yde Hedegaard (PYH)<br><b>Kasserer:</b> Louise Carøe (LC)<br><b>Bestyrelsesmedlem:</b> Helle Kovdal (HK)<br><b>Ridecenter:</b> Jonas Thorup Hofer (JTH)<br><br><b>Suppleant 1:</b> Ea La Cour Søborg (ELS)<br><b>Suppleant 2:</b> Anne Dorte Johansen (ADJ) |   |
| <b>Afbud:</b>   |   |   |
| <b>Referent: Pia Yde Hedegaard</b>  | <b>Sekretær:</b> Pia Yde Hedegaard  |   |
| <b>Dagsorden:</b> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Godkendelse af sidste referat</li> <li>2. Økonomi</li> <li>3. Meddelelser</li> <li>4. Ridecenter</li> <li>5. Udvalgene</li> <li>6. Bestyrelsens arbejdsopgaver</li> <li>7. PR – hjemmeside</li> <li>8. Certificering</li> <li>9. Eventuelt</li> </ol> |   |   |

### 1. Godkendelse af sidste referat

Godkendt

### 2. Økonomi

Økonomien blev gennemgået og på nuværende tidspunkt skal vi have mere fokus på vores stævneaktiviteter for bedre overskud.

Vi har nogle øvrige poster som der skal dykkes ned i

### 3. Meddelelser

Der skal skaffes hjælpere til Distrikt 12 mesterskaberne på Vilhelmsborg

Der er Distrikt 12 møde d. 21 september Mimse deltager

Mandag d. 18 september er der møde i Idrætssamvirket Jonas og Mimse deltager

#### **4. Ridecentret**

Der er blevet ansat en ny underviser på prøve som hedder Sally Lundqwist hun skal varetage noget af holdundervisningen

Der er blevet ansat en lære til at undervise STU elever og alm. hjælp til dagligdagen på Ridecentret.

#### **5. Udvalgene**

##### **Stævneudvalget**

Der er stævne i den kommende weekend, der er sløvt med tilmelding og det har været svært at skaffe hjælpere nok. Vi skal kigge på vores stævner og se hvordan vi kan gøre dem mere attraktive.

##### **Juniorudvalget**

Ponycampen blev aflyst pga. for få tilmeldinger

##### **Aktivitetsudvalget**

Vi vil gerne lave en aktivitets aften hvor der kommer en og fortæller om Hvordan man får et godt sammenspil mellem hest og rytter. Der kommer nærmer info om dette senere hold øje med

#### **6. Bestyrelsens arbejdsopgaver**

Dette punkt udsætter vi og samler det evt. på en weekend

#### **7. PR – hjemmeside**

Anders har fået godt styr på hjemmesiden og ligger nyheder

#### **8. Certificering**

Ridelejr blev gennemgået vi opfylder alle punkterne

#### **9. Eventuelt**

Der skal tænkes over om vi skal lave en weekend hvor vi kan få samlet op på nogle løse ender

Tak for dejlig mad og husly til Ea næste møde er d. 10 oktober 2017 hos Anne Dorte

